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Link-uri și transcriere:

- Definiție, „a (se) vopsi (pe sine) într-un colț”

https://www.dictionary.com/browse/paint-oneself-into-a-corner 

- Times of Israel, „Activiști zdrobesc tăblițe pe vârful ‘Muntelui Sinai’ pentru a lansa 
campania lor de promovare a climei bazată pe credință”  
https://www.timesofisrael.com/activists-smash-tablets-atop-mount-sinai-to-launch-faith-
based-climate-push

- Hugo Talks video, „10 Porunci Climatice VS 10 Recomandări de pe Pietrele Îndrumătoare 
din Georgia / Hugo Talks"
https://www.youtube.com/watch?v=0JbNzCI-J04 

- reallygraceful video, „Distrugerea Pietrelor Georgia Guidestones” 
https://www.youtube.com/watch?v=lNeGjAGKha4 

- Coin Bureau video, „Un nou Scor de Credit Social!? Nu o să credeți ce urmează!!" 
https://www.youtube.com/watch?v=Ub6zP6q25zk&t=0s 

- Coin Bureau video, „Compania care preia controlul aspupa Crypto!!” 
https://www.youtube.com/watch?v=H_jGGSpjUbw

- COINTELEGRAPH, „NY Fed lansează un program de 12 săptămâni de testare a CBDC în 
colaborare cu bănci principale”

 https://cointelegraph.com/news/ny-fed-launches-12-week-cbdc-pilot-program-with-major-
banks

- reallygraceful video, „Ce nu vă spune media despre Sam Bankman-Fried/FTX” 
https://www.youtube.com/watch?v=BJnQPmKtJog 

- GeoEngineering Watch, "Folosirea termenului “Teoria Conspirației” ca o armă: Agenții 
Dezinformării și CIA”

https://www.geoengineeringwatch.org/weaponizing-the-term-conspiracy-theory-
%20disinformation-agents-and-the-cia

- Ambasada și Consulatele S.U.A din Italy, „Declarația Liderilor G20 din Bali” 
https://it.usembassy.gov/g20-bali-leaders-declaration 

- Organizația Mondială a Comerțului, „A doisprezecea Conferință Ministerială a OMC” 
https://www.wto.org/english/thewto_e/minist_e/mc12_e/mc12_e.htm 
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KAPONO: Îți mulțumesc, Doamne. Îți mulțumim, Doamne, că putem veni în acest
loc, Doamne. Că avem acest timp împreună. Îți mulțumim pentru Cuvântul Tău. Mă rog doar,
Doamne, ca dacă există vreun păcat neiertat, Doamne, pe care îl avem în inimile noastre, să
Ți-l  dăm  chiar  acum,  Doamne,  și  să-Ți  cerem  iertare.  Doamne,  dorim  ca  să  ne  asculți
rugăciunile. Sunt unele lucruri în această actualizare despre profeții, Doamne, pe care diavolul
nu va dori să le auzim. Dar datorită profeției Tale, Doamne, noi cunoaștem, și atunci când
vedem, putem privi în sus, Doamne. Așa că vorbește-ne în această dimineață, Doamne, și fii
cu pastorul JD. Vrei Tu să fii cu toate detaliile tehnice care au loc astăzi? Vrei să fii Tu în
control, Doamne, și Duh Sfânt, vrei Tu să ne vorbești? Cerem aceasta în numele puternic al
lui Isus. Amin. 

PASTOR JD:  Amin  și  amin.  Da,  bună  dimineața  și  bine  ați  venit!  Slăvit  să  fie
Domnul! Puteți să vă așezați. Mulțumesc foarte mult. Bine ați venit! Doresc să le urez bun
venit celor care ni se alătură online. Ne bucurăm că sunteți aici. Doar foarte rapid, un fel de
atenționare prietenoasă cu privire la această zi de joi, care, dacă vă vine să credeți, este Ziua
Recunoștinței; este deja aici. Și, ca atare, nu vom avea studiul nostru biblic de joi seara de la
mijlocul  săptămânii,  unde  suntem  în  prezent  în  Ieremia.  Vom  relua,  desigur,  săptămâna
următoare.  Așadar,  avem  două  servicii  duminică  dimineața,  iar  primul  serviciu  este
actualizarea săptămânală despre profețiile biblice. Facem acest lucru de câțiva ani. Al doilea
serviciu este predica însăși. Este un studiu verset cu verset în prezent prin epistola 1 Petru.
Aproape am terminat cu 1 Petru. Textul nostru de astăzi va fi capitolul 5:5-9. Și ceea ce vom
face este să ne uităm la adversitate, în special la ceea ce noi, ca și creștini din zilele din urmă,
putem face nu doar pentru a supraviețui, ci chiar pentru a crește viguros în adversitate. Și așa
că asta va fi la ora 11:15 a.m., ora Hawaii, pentru cei dintre voi care vor să ni se alăture. Iar
aceia dintre voi care ne urmăresc prin intermediul YouTube sau Facebook, vă încurajăm să
accesați direct site-ul JDFarag.org. Acolo veți găsi integralitatea necenzurată și neîntreruptă a
actualizării de astăzi. Și cu asta, să trecem direct la subiect, avem multe de discutat astăzi. 

Ceea ce vreau să fac este să vorbesc cu voi despre modul în care lumea de astăzi este
acum, în mod deliberat și chiar demonic, încercuită cu vopsea în proverbialul colț profetic. Și
prin asta vreau să spun că tot ceea ce se întâmplă acum în lume în timp ce vorbim, în special
în această ultimă săptămână, încolțește lumea spre sfârșitul său profetic. Poate că o definiție a
acestei expresii ar fi utilă pentru a înțelege metafora, care, sper că vom vedea cu toții, descrie
cu precizie profetică locul în care ne aflăm astăzi. „A fi vopsit într-un colț” este definit ca
fiind faptul de a fi băgat într-o dificultate din care nu se mai poate ieși.  Această expresie
folosește  imaginea  grafică  a  vopsirii  întregii  podele,  cu  excepția  colțului  în  care  se  află
persoana care vopsește, astfel încât să nu se poată ieși fără a călca pe vopseaua udă. Acum,
motivul pentru care am vrut să împrumut această zicală este că lumea a fost și este vopsită în
acest colț profetic. 

          

Data versiunii: 08.12.2022              2/18



                          Actualizare despre profețiile biblice 20.11.2022
                    Constr  ânși în colțul profetic  

Pastor JD Farag

Chiar  săptămâna  trecută,  lumea  s-a  mișcat  rapid  în  această  direcție  și  acum  este
încolțită și chiar prinsă în capcană, singura cale de ieșire fiind aceea a răpirii Bisericii. Înainte
de a intra în subiect, cred că este de datoria mea să vă atrag atenția asupra unui principiu
foarte important, ca o prefață. Și vă rog să aveți un pic de răbdare cu mine. Ceea ce vreau să
spun  este  tendința  pe  care  o  avem  cu  toții,  inclusiv  eu,  de  a  ne  concentra  doar  asupra
informațiilor, mai ales când vine vorba de profeția biblică. Cei care studiază și chiar cei care
dau învățătură din profeția biblică au cu toții această înclinare, în lipsa unui cuvânt mai bun,
potențial,  dacă vreți,  de a dori cele mai recente informații,  deoarece cred că, dacă suntem
sinceri cu noi înșine, vrem să fim la curent. Ei bine, există o problemă cu asta, iar problema
este că nu o ducem mai departe și nu o punem în practică prin aplicarea acestor informații în
viața  noastră.  În  timp ce  există,  și  ascultați-mă,  vă rog,  pentru  că,  de  fapt,  s-ar  putea  să
revenim la acest lucru dacă Domnul mă îndeamnă. 

Există numeroase și voluminoase surse de informații,  creștine sau nu, dar iată care
este problema. Dacă Isus nu este central, asta este tot ce este; este doar informație. Așa cum
bine  a  spus  cineva:  „Cunoașterea  este  informație,  dar  înțelepciunea  este  aplicarea  acelei
informații”. Și știți ce este trist? Mulți nu iau aminte. Isus a vorbit despre acest lucru într-o
predică pe care a ținut-o, consemnată în Evanghelia după Matei, capitolul 7, voi începe să
citesc de la versetul 24. „De aceea, pe oricine aude aceste cuvinte ale Mele şi le face, îl voi
asemăna cu un om cu judecată,  care şi-a zidit casa pe stâncă. A dat ploaia, au venit şuvoaiele
au suflat vânturile şi au bătut în casa aceea, dar ea nu s-a prăbuşit,  (De ce?) pentru că avea
temelia zidită pe stâncă. Însă oricine aude aceste cuvinte ale Mele  şi nu le face va fi asemănat
cu un om  nechibzuit, care şi-a zidit casa pe nisip. A dat ploaia, au venit şuvoaiele, au suflat
vânturile şi  au izbit în casa aceea: ea s-a prăbuşit, şi prăbuşirea i-a fost mare.” 

Deci, doi constructori fiind comparați unul cu celălalt. Aparent, amândoi sunt creștini.
Aparent, au mers și ei la aceeași biserică, au auzit aceeași predică. Și o mulțime de asemănări.
De asemenea, s-a întâmplat să construiască o casă, știți, așa că, uau, asta e că au multe în
comun. Dar, aparent, exista o mare diferență între ei. Unul dintre ei și-a construit casa, casa
vieții lui pe stâncă. Iar celălalt a construit-o pe nisip. Diferența este că cel care a construit-o pe
stâncă a aplicat cuvântul pe care l-a auzit, a pus în practică cuvântul pe care l-a auzit, astfel
încât atunci când a lovit furtuna, și furtuna lovește - m-a interesat în mod deosebit locul unde
Isus  spune  că  vântul  a  suflat  și  a  bătut  împotriva  acelei  case,  a  luat  o  bătaie  destul  de
puternică.  Așa  pare  săptămâna  dvs.  din  ultima  săptămână,  care  a  luat  o  bătaie  destul  de
puternică? Ei bine, puteți să mă bateți și eu voi fi întors pe dos, dar nu mă voi prăbuși pentru
că sunt pe stânca, pe stânca solidă a lui Isus Hristos. 

Iată unde vreau să ajung cu asta. Cu toții ne vom construi viața în această lume pe una
dintre aceste două temelii,  fie că este vorba de nisip sau de stâncă.  Iar  în cele  din urmă,
fundația pe care au fost construite viețile noastre va fi dezvăluită, poate mai bine spus, expusă
în virtutea faptului că ne vom ridica sau nu sau ne vom prăbuși atunci când totul se va prăbuși.
Și se prăbușește, apropo. Din nou, când, nu dacă furtunile profetice vor lovi, doar cei care au
aplicat și pus în practică Cuvântul lui Dumnezeu, ca împlinitori ai Cuvântului lui Dumnezeu,
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vor rămâne puternici.  Și invers, cei care nu au pus în practică Cuvântul lui Dumnezeu ca
ascultător  doar  al  Cuvântului  lui  Dumnezeu nu numai  că vor  cădea,  dar  vor  avea  detalii
interesante: Isus spune că vor cădea cu o mare prăbușire. Va fi o cădere mare. Toate acestea
pentru  a  spune următoarele.  Adesea,  aceste  actualizări  săptămânale  despre  profeții  conțin
informații importante. Uneori sunt destul de multe informații. Dar, mai important, trebuie să
existe aplicarea acestor informații, și așa este cazul astăzi, în sensul că actualizarea de astăzi
este cea mai importantă prin semnificația ei profetică și este plină de informații semnificative
legate de profeția biblică. Și am greși foarte mult dacă nu am aplica și nu am pune în practică
Cuvântul lui Dumnezeu în această privință. 

Acum, vom reveni la acest aspect la sfârșitul actualizării,  dar am vrut doar să pun
această temelie, fără să fac un joc de cuvinte, ca introducere, dar este suficient să spunem că,
cel puțin deocamdată,  punerea în practică a cuvântului lui Dumnezeu va fi evidențiată de
modul în care noi toți ne apropiem de Isus și/sau de mântuirea în Isus. Mă veți ierta că mă
repet, dar sunt atât de multe informații acolo, și chiar și de la frații și surorile în Hristos. Dar
dacă nu mă duc la Isus, asta e tot. Sunt doar cunoștințe și informații. Și am această chemare
asupra vieții mele; dragostea lui Hristos mă constrânge, cum ar spune apostolul Pavel, nu că
mă compar cu el, cu siguranță. Dar el a pronunțat chiar un blestem: „Vai de mine dacă nu voi
propovădui  Evanghelia  lui  Isus  Hristos”.  Și  astfel,  cred  că  vă  împărtășesc  inima  mea  în
această privință. Din nou, vom reveni asupra acestui aspect. Dar vă rog să știți, fie că este
vorba de mine sau de oricine altcineva, dacă nu ajungeți la Isus, ați fost... este un deserviciu
îngrozitor pentru voi. Voi spune chiar o pierdere de timp. Și nu cred că este vreunul dintre noi
aici care să vrea ca asta să se întâmple. Du-te la Isus. Du-te la Isus cât de repede poți, cât de
repede poți. Bine. Ce zici de asta pentru o introducere? 

Suntem în regulă? Bine. Deci, acum că avem această prefață, cred că putem continua
cu ceea ce voi numi cele trei mari. Iar cele Trei Mari au în total șase C-uri [în limba engleză -
n.tr] Acum, pentru aceia dintre voi cărora nu le place numărul șase, vă înțeleg. Puteți să-mi
dați un C pentru creativ, iar apoi vom avea șapte. Dar dacă nu, iată șase. (Râde) Primul C, și
acestea sunt în ordine, este pentru schimbările Climatice. Al doilea C este criptomoneda, iar al
treilea este Conspirația COVID, toate trei lucrând în mod concertat, una cu cealaltă. Și prin a
lucra concertat, mă refer la faptul că toate trei vopsesc aceeași podea, dacă vreți, în aceeași
direcție, suprapunându-se, intersectându-se și apropiindu-se acum de respectivul colț profetic.
Să începem cu schimbările  climatice  și  cu blasfemia  COP 27 2022 Conferința  Națiunilor
Unite privind schimbările climatice, desfășurată în Egipt. Am vorbit despre asta acum câteva
săptămâni.  Această  conferință  în  sine  a  avut  loc  la  Sharm el-Sheikh,  în  Egipt,  dar  Papa
Francisc a condus o delegație de lideri religioși la Muntele Sinai. În acest fel, au stabilit 10
porunci privind schimbările climatice, care, în mod interesant, se potriveau cu cele 10 linii
directoare de pe Georgia Guidestones. Spun asta pentru că nu este o coincidență faptul că
tablele de piatră de pe Georgia Guidestones cu cele 10 orientări pe ele au fost distruse. Și de
fapt, puteți face legături directe între cele 10 linii directoare de pe acele Guidestones și cele 10
porunci, poruncile noi, poruncile climatice. Ele se potrivesc una cu cealaltă. Și motivul pentru
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care  menționez  acest  lucru  este  pentru  că  este  foarte  asemănător  cu  Moise  care  distruge
primul set de tăblițe de piatră, apoi are ulterior un al doilea set. Și dacă acest lucru nu ar fi fost
suficient de rău, potrivit Times of Israel, duminica trecută, 13 noiembrie, activiștii au spart
tabletele de piatră pe vârful Muntelui Sinai pentru a-și lansa campania lor de promovare a
climei bazată pe credință. 

De dragul timpului, vă voi trimite la două videoclipuri la care am furnizat linkuri, așa
cum facem cu toate trimiterile, dintre care primul este de la Hugo Talks, intitulat „10 porunci
climatice versus 10 linii directoare ale Pietrelor Îndrumătoare din Georgia”. Cel de-al doilea
este de la ReallyGraceful, intitulat „Distrugerea Pietrelor Îndrumătoare din Georgia, care este
foarte interesant în ce privește originile satanice ale acestui monument misterios care a fost
între timp distrus și, ceea ce este și mai interesant, acest videoclip a fost postat de fapt acum
patru ani, în anul 2018. Așadar, avem schimbările climatice.  Acum vreau să vă agățați  de
schimbările climatice în timp ce noi vorbim acum despre criptomonede. Și apoi, când vom
vorbi despre criptomonede, vreau să vă agățați și de acestea, pentru că ceea ce veți vedea,
sper, astăzi, pe baza a ceea ce s-a întâmplat săptămâna trecută, este uluitor. Ceea ce veți vedea
este că toate trei acum s-au unit și forțează lumea de astăzi spre sfârșitul său profețit. Și se
întâmplă  foarte  repede,  foarte,  foarte,  foarte  repede.  Așa  că  țineți-vă  bine  de  schimbările
climatice. Vom reveni la ea. 

Criptomonedă: Din nou, toate trei sunt împreună, una cu cealaltă. Și acum ajungem la
colțul  profetic  al  criptomonedelor.  Ele  sunt  conectate  împreună,  deoarece  agenda  privind
schimbările climatice (Agenda) are ca finalitate proiectată ceea ce este cunoscut sub numele
de scorul creditelor de carbon. Voi face tot posibilul să simplific acest lucru. Nu vreau să fie o
simplificare excesivă, dar Dumnezeu v-a dat un intelect și capacitatea de a raționa și de a
gândi în profunzime asta. Și nu-l lăsați pe dușman - pentru că știu ce va face - va încerca chiar
acum, chiar acum, să vă pună un gând în minte. Ei bine, asta cam este peste nivelul meu. Nu,
nu este, nu, nu este. Și atunci mintea voastră începe să se rătăcească și începeți să vă gândiți la
mostrele de la Costco din această după-amiază, desigur, presupunând că se mai poate găsi un
loc de parcare. Nu-l lăsați să facă asta. Nu-l lăsați să facă asta. Ei bine, pastore JD, cu tot
respectul, este, știți, este o chestie foarte complicată. De fapt, nu este. De fapt, este destul de
simplu atunci când îndepărtezi straturile și vezi care este miezul acestei situații. Așa că voi
face tot posibilul, cu ajutorul Duhului Sfânt, să explic acest lucru în contextul semnificației
sale profetice. Așadar, scorul creditelor de carbon: Acest scor de credit de carbon va fuziona
și  se  va  contopi  cu  tehnologia  blockchain  a  criptomonedelor,  astfel  încât  să  controleze
economia globală. Suntem bine până acum? 

Tehnologia  Blockchain  este  această  tehnologie  foarte  sofisticată  din  lumea
criptomonedelor care autentifică, validează și verifică fiecare tranzacție. Cum? Atunci când
inițiați  o  tranzacție,  aceasta  trebuie  să  fie  verificată  printr-un proces  foarte  complex,  prin
intermediul mai multor computere, cu o mare putere de calcul, iar odată ce este verificată,
autentificată și validată, este adăugată ca bloc în lanț, de unde vine termenul „blockchain”.
Aceasta este o tranzacție validă care a fost verificată. Bine, asta este tehnologia blockchain.
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Iar tehnologia este atât de avansată încât poți valida, verifica și autentifica fiecare tranzacție a
fiecărei ființe umane de pe planetă. Știți unde duce asta, nu-i așa? Bine. În imagine este o
captură  de  ecran  a  unui  video  realizat  de  Coin  Bureau,  intitulat  „Un  nou  scor  de  credit
social!?” „Nu o să vă vină să credeți ce urmează!!!” 

Iată  câteva  extrase  din  transcriere.  „La  fel  ca  și  în  cazul  pieței  cripto,  urmează
reglementări globale pentru piața creditelor de carbon. În timpul Summitului ONU privind
clima COP 26 de la Glasgow de anul trecut, 200 de țări au adoptat articolul 6 din Acordul de
la Paris din 2015. Principala concluzie este că se va crea (Ascultați) o piață unică globală
(unică globală) a creditelor de carbon pe care o va lansa o viitoare agenție a ONU, și o va
reglementa. Dacă îți epuizezi cota anuală de carbon înainte de sfârșitul anului, de exemplu,
dacă mănânci prea multă carne sau călătorești prea mult, atunci nu vei mai putea face lucruri
cu emisii  mari  de carbon.  Dacă  vă  întrebați  cum vă va  împiedica  guvernul  să  cumpărați
lucruri cu emisii mari de dioxid de carbon, răspunsul este o monedă digitală a băncii centrale,
CBDC.”  Criptomoneda  în  forma  sa  actuală,  cea  mai  cunoscută  fiind  Bitcoin,  este
descentralizată. Aceasta este centralizată, deci este controlată. Este o bancă centralizată și este
o monedă digitală care folosește această tehnologie. „CBDC-urile (citez în continuare) sunt
necesare pentru ca un sistem de credit de carbon individual să funcționeze ca și Cărțile de
identitate digitale  emise de guvernul nostru”...  (Puneți  asta în buzunarul de la șold sau în
poșetă pentru o clipă) (ID-uri digitale?) 

Da, sunt, de asemenea,  condiții  prealabile pentru CBDC-uri. Bine, fără îndoială că
mulți dintre voi ați auzit despre recenta zguduire și chiar prăbușire a pieței criptomonedelor,
ceea ce mă aduce la un alt videoclip al Coin Bureau. Acesta se intitulează „Compania care
preia controlul asupra criptomonedelor.” Iată câteva citate. „În opinia mea, cel mai important
anunț din 2022 a fost lansarea platformei Verity în februarie. Acest lucru se datorează faptului
că urmărește să implementeze identități digitale în criptomonede. Va avea, de fapt, puterea de
a prelua controlul total al fiecărei criptomonede securizat-validate, cu contract inteligent,  care
există la ora actuală. Instituțiile cu care s-a aliniat doresc în mod explicit să preia controlul
asupra fiecărei tranzacții pe care tu și cu mine o vom face pentru totdeauna. Va fi necesar ca
guvernele  să  implementeze  atât  identități  digitale  cât  și  CBDC-uri  pentru  ca  un  sistem
individual de credite de carbon să funcționeze. (Și apoi spune acest lucru) Băncile centrale s-
au mișcat  anormal  de repede pe acest front în ultima vreme.” Aceasta este o subestimare
grosolană, și iată de ce. Dacă sunteți ca mine, și aș sugera că probabil sunteți, v-ați trezit marți
dimineața  la vestea uluitoare,  și vreau să spun uluitoare,  că marile instituții  financiare ale
lumii s-au alăturat Rezervei Federale din New York pentru a lansa un program pilot CBDC de
12 săptămâni. 

Acest lucru este uriaș! Oh, și este chiar la timp. Chiar nu știu dacă este posibil să
supraestimez importanța primordială a acestei evoluții privind economia globală fără numerar,
și asta din două motive. Primul dintre acestea este că falimentul bursei de criptomonede FTX,
care  este  fără  precedent  în  ceea  ce  privește  dimensiunea  și  amploarea,  a  fost  orchestrat,
planificat în prealabil și perfect sincronizat. Pe urmele prăbușirii și colapsului acestei burse de
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criptomonede, vorbim de sute de miliarde de dolari. Așa că acum, dintr-o dată, întreaga lume
cripto  este  zguduită.  Și  acum  își  pierd  încrederea  în  criptomonede,  în  criptomonedele
descentralizate, în moneda digitală. Oh, înțeleg ce se întâmplă aici. Acest Bankman-Fried -
Bankman - Bankman - e un nume interesant. Bankman-Fried; se scrie ca „fried” [„prăjit” în
engleză - n.tr.] Cred că asta e o pronunție mai bună a numelui său. O să mă iertați. Dar tipul
ăsta, un tip foarte interesant. O să o spun pur și simplu. După cum știți, nu sunt sfios. Tipul
ăsta a fost pus în scenă, finanțat, plantat. Și l-au folosit în crearea acestui schimb cu intenția
de a-l prăbuși la timp, pentru că odată ce au prăbușit ceea ce au creat prin intermediul acestui
tip, această marionetă, dacă vreți, acum, dintr-o dată, întreaga lume cripto se întreabă: „ce ne
facem?” Oh, nu vă faceți griji, nu trebuie să vă temeți. New York Fed este aici și vom lansa
un proiect pilot, iar noi vă vom vopsi în colțul nostru cripto. Vă vom forța să intrați în moneda
noastră digitală centralizată. Oh, este momentul perfect. Adică, nu puteai să te sincronizezi
mai bine. E programat, e planificat, e cronometrat. 

Bine, îmi pare rău că țip. Nici măcar nu am ajuns la chestiile cu adevărat interesante
despre  care  vreau  să  țip,  așa  că  o  să-mi  păstrez  țipetele,  cred.  Acum  este  important  să
înțelegem că, pentru a se împlini profeția din Apocalipsa 13, despre care vom vorbi mai mult
în curând, trebuie să aibă loc mai întâi demolarea controlată a economiei actuale. Și acesta
este  al  doilea  motiv  al  importanței  profetice  profunde  a  falimentului  acestei  burse  cripto
scriptice FTX. Deci, din nou, rămâneți cu mine. Voi încerca să explic simplu. Este o forțare a
economiei globale actuale să fie încercuită în colțul profetic al unei economii digitale fără
numerar. Și iată care este chestia: Când, nu dacă, asta se va întâmpla, și apropo, se întâmplă
acum. Nu cred că pot spune cu îndreptățire cândva, într-un viitor nu prea îndepărtat. Nu cred
că pot spune nici măcar în viitorul imediat. Nici măcar nu cred că aș putea spune viitor. Cred
că trebuie să spun prezent, pentru că se întâmplă în prezent, în timp ce vorbim, cu o viteză
amețitoare. Se întâmplă acum. Iar singura modalitate de a cumpăra și de a vinde va fi cea
digitală, bazată pe scorul de credit al individului. Și nu vorbim despre scorul FICA. Vorbim
despre creditul de carbon și creditul social. 

O să vă trimit la încă un videoclip, care este tot de la ReallyGraceful. În acest video,
ea explică ce și cine se află cu adevărat în spatele acestui faliment al bursei de criptomonede
FTX, și trebuie să spun că este absolut uluitor când vezi ce se întâmplă cu adevărat în spatele
cortinei, ca să spunem așa. Deci, încă vă amintiți de schimbările climatice, nu? Pot să vă rog,
de  asemenea,  să  vă  țineți  strâns  de  criptomonede?  Pentru  că  ambele  încolțesc  rapid  și
acaparează lumea, conectându-ne profetic la cel de-al treilea care le unește pe toate trei și
termină treaba. Deci sunteți gata? În regulă. 

În  acest  moment,  va  trebui  să  încheiem  transmisiunea  în  direct  pe  YouTube  și
Facebook. Așadar, mai întâi, vă rog să-mi permiteți să expun mai exact ceea ce am numit
conspirația COVID. Simpla menționare a cuvântului „conspirație” vine la pachet cu conotații
negative, în principal cele ce țin de paranoia cu pălărie de staniol, care este delegitimată și, ca
atare, respinsă. Perfect, exact asta a fost intenționat să facă. Ce vrei să spui? 
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Ei  bine,  expresia  „teoria  conspirației”  (teoria  conspirației)  a  fost  introdusă  pentru
prima dată în anii 1960 de nimeni altcineva decât CIA. De ce? Oh, CIA trebuia să găsească o
acoperire  pentru  a  acoperi  conspirațiile  reale.  Deci,  iată  ce  vom face.  Vom crea  această
etichetă  „teorie  a conspirației”  și  vom clasifica oamenii  și îi  vom eticheta  ca fiind cei cu
„pălărie de tinichea” Și apoi, oamenilor care îndrăznesc să pună la îndoială narațiunea li se va
atribui rapid această etichetă de „teorie a conspirației” și vor fi respinși din start, sumar, ca:
„Oh, ești unul dintre aceia, țicnitule”. Știți, adică, râdem. Este un râs nervos, cred, dar este un
râs nervos pentru că CIA a avut un succes uimitor în această acțiune. 

Pentru  cei  care  doresc  să  se  documenteze  asupra  autenticității  acestui  lucru,  am
furnizat  un  link  către  site-ul  lui  Dane  Wigington,  GeoengineeringWatch.org,  la  care  ne
referim foarte  des.  Dane  este  bine  cunoscut  pentru  cercetările  sale  remarcabile  și  pentru
documentarea faptelor (faptelor), iar această pagină nu face excepție. Acum, de ce îmi fac
timp pentru asta? Pentru că este relevant pentru înțelegerea noastră cu privire la ce este  cu
adevărat o conspirație din perspectivă biblică și chiar mai important în contextul a ceea ce
facem astăzi din perspectivă profetică. 

Adevărul este că Satana a pus și pune la cale o conspirație, astfel încât el conspiră
împotriva omului cu acest plan malefic de a-l distruge pe om în cele din urmă, ca un semn al
sfârșitului.  Este  o  conspirație.  Din  fericire,  așa  cum  profetul  Isaia  a  profețit  despre  o
conspirație pentru a distruge Ierusalimul, ca și ei atunci, nu trebuie să ne temem acum. Isaia,
capitolul 8, începând cu versetul 11: „Aşa mi-a vorbit Domnul când m-a apucat mâna Lui  şi
m-a înştiinţat să nu umblu pe calea poporului acestuia: „Nu numiţi uneltire tot ce numeşte
poporul acesta uneltire  şi nu vă temeţi de ce se teme el, nici nu vă speriaţi! Sfinţiţi însă pe
Domnul oştirilor.  De El să vă temeţi şi să vă înfricoşaţi.” 

Bine. Când spun conspirație COVID, acesta este adevărul conspirației. Și explică de
ce și cum conspirația COVID va fi ultimul punct al profeției cu trei puncte menționate mai
sus. Voi explica și voi expune în continuare, dar mai întâi, dacă nu vă supărați, trebuie doar să
vă rog cu umilință să înlocuiți teoria conspirației cu adevărul conspirației. Ați fi dispuși să
faceți asta? Motivul este că acesta este adevărul. Și aceasta este ultima finisare de pensulă,
dacă  vreți,  ca  soluție  finală  de  reducere  și  ulterior  de  control  al  populației  descrise  în
Apocalipsa în timpul necazului. Aceasta este conspirația. Aceasta este conspirația satanică,
care uneltește o conspirații malefică împotriva omului pentru a-l distruge pe om. Și iată cum
ajung  acolo.  O  identitate  digitală  biometrică  în  legătură  cu  tehnologia  blockchain  a
criptomonedelor va fi implementată prin intermediul unui vaccin. Oh, iată-l din nou. Bine, în
fine... 

Acest  crypto  blockchain  este  singura  tehnologie  care  poate  verifica  și  autentifica
faptul că toate tranzacțiile financiare sunt conforme atât cu politicele privitoare la climă, cât și
la COVID. Și la întrebarea cum putem fi atât de siguri că toate acestea vor fi ambalate într-un
vaccin  COVID?  Nu  trebuie  să  ne  uităm  mai  departe  de,  nu  mai  puțin  de  trei  profeții
înregistrate în Cartea Apocalipsei,  începând cu Apocalipsa capitolul 18:23 privind căderea
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Babilonului. „Lumina lămpii nu va mai lumina în tine  şi nu se va mai auzi în tine glasul
mirelui  şi  al  miresei  pentru  că negustorii  tăi  erau  mai-marii  pământului,   pentru că  toate
neamurile au fost amăgite de (Cuvânt cheie) vrăjitoria ta.” (Pharmakeia în limba greacă, de
unde  vine  cuvântul  farmacie,  farmaceutică,  această  vrăjitorie,  această  stare  alterată  de
conștiință, această stare alterată a umanității, apropo, folosind această vrăjitorie demonică și
satanică prin intermediul unei substanțe farmaceutice), „toate neamurile au fost amăgite”. 

Îmi permiteți din nou, o voi formula într-o întrebare și o voi pune cu amabilitate - este
retorică, cred, într-un fel - dar ați fi de acord că toate națiunile pământului sunt astăzi înșelate
de ceea ce numim această injecție COVID? Hmm, lucruri care te fac să zici hmm. Avem o
mulțime de hmm, dar o să încerc să nu fac prea multe. Apocalipsa 9:21, primim ceva mai
multe detalii aici, în aceste două profeții următoare. "Și nu s-au pocăit nici de uciderile lor,
nici  de vrăjitoriile  lor  (Pharmakeia),  nici  de curvia  lor,  nici  de  furtișagurile  lor.”  Cu alte
cuvinte, deducția este că mai aveau timp să se pocăiască, dar nu au făcut-o. Și apoi, poate
chiar mai  grăitor în detaliile  și specificitatea sa este Apocalipsa 16:1-2. Ioan,  scriind prin
Duhul Sfânt, spune: „Şi am auzit un glas tare, care venea  din Templu şi care zicea celor şapte
îngeri: „Duceţi-vă şi vărsaţi pe pământ cele şapte potire ale mâniei lui Dumnezeu!” Cel dintâi
s-a dus şi a vărsat potirul lui pe pământ. Şi o rană rea şi dureroasă a lovit pe oamenii care
aveau semnul fiarei şi care se închinau icoanei ei.” 

Acum, de ce subliniez acest lucru? Pentru că, și vă rog, vă rog, vă rog, rămâneți cu
mine, și s-ar putea să fie nevoie să vă fac un scurt rezumat a ceea ce este de fapt ARNm, bine?
Din nou, nu lăsați inamicul să intervină și să spună, ei bine, asta este peste nivelul meu.  Și
știți, asta este peste capul meu. Nu, nu este. Nu, nu este. Bine, M este mesagerul, ARN-ul sunt
albinele lucrătoare pentru ADN. ADN-ul primește tot creditul, iar ARN-ul face toată munca.
Deci deja nu ne place ARN-ul, nu? Deci ce fac: Ele transmit mesajul către întregul organism,
către toate celulele din organism, iar mesajul codificat pe care ARN-ul trebuie să îl ia și să îl
introducă în ADN este că trebuie să producă proteine. Și astfel, ARN-ul face acum acest lucru
pentru ADN și asupra ADN-ului. Acum, de ce este important acest detaliu? Pentru că atunci
când cineva ia acest semn, când devine semnul, și nu este încă semnul, va fi condamnat și
blestemat pentru toată eternitatea. Nu există nicio speranță pentru ei. De ce? Pentru că ADN-
ul ființei umane a fost modificat. Și Isus a venit ca om pentru a răscumpăra omul, iar Satana
știe acest lucru. Aceasta este conspirația pentru a distruge omenirea, umanitatea. Cum are de
gând să o distrugă? Răspuns: „Cum a fost în zilele lui Noe, așa va fi și în zilele venirii Fiului
omului.” Permiteți-mi să vă explic. Cum era în zilele lui Noe? Ni se spune că Noe a fost găsit
integru/fără pată în genetica sa. ADN-ul său era încă nealterat și încă pur. ADN-ul tuturor
celorlalți fusese corupt și alterat de către Nephilimi. Sămânța șarpelui amestecându-se cu și
alterând sămânța omului. Și, apropo, asta spune acest verset în original. Când spune - unele
dintre traducerile voastre îl redau: Noe era neprihănit. 

Aceasta  este  o  traducere  nefericită,  deoarece  în  ebraică  este  cuvântul  „tamim”.  În
limba mea nativă, arabă, este același cuvânt. Noi îl pronunțăm „tamam”. Iar cuvântul pentru
„fără pată între cei din vremea lui”, nu: „a fost intact în genetica sa”. Deci... (Oftat adânc)
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Suntem bine până acum? Ar trebui să ne plecăm capul, să închidem ochii? Puteți să ieșiți și să
plecați; nu vom observa. Deci Isus a spus: „Cum a fost în zilele lui Noe, așa va fi și în zilele
venirii Fiului Omului”. Așadar, în zilele lui Noe, ce știm noi că era adevărat? Că ADN-ul
uman fusese corupt și alterat, cu excepția lui Noe și a familiei sale, al căror ADN, genetica lor
era încă intactă. Așa că au fost salvați. Dar ceilalți au fost osândiți și condamnați. Nu mai era
nicio speranță. 

La  fel  va  fi  și  în  timpul  necazului,  așa  cum este  consemnat  și  profețit  în  Cartea
Apocalipsei. Iar lumea chiar acum este încercuită în acest colț în timp ce vorbim. Și astfel,
atunci când cineva ia acest semn, nu numai că este condamnat și blestemat pentru că nu mai
este pe deplin uman, dar este alterat  în genetica sa din cauza a ceea ce a făcut ARNm în
recodificarea ADN-ului. Acum ești blestemat și condamnat pentru eternitate. Și iată detaliul,
și  vă  rog  să  observați  acest  lucru.  Acest  lucru  ar  presupune  că  există  un  fel  de  reacție
medicală, o reacție fizică de a avea răni supurânde care vor apare pe oamenii care au luat
semnul, în mod specific. Și ni se spune că este un produs farmaceutic (vrăjitorie), deci este
vorba de un fel de injecție farmaceutică fizică. Am vorbit despre asta în ultimii doi ani și ceva.
Modul în care o vor primi, este o ștampilă, tatuaj, palisadă, ceea ce înseamnă cuvântul „semn”
în Apocalipsa în limba originală. Și ei îl pun pe tine și în tine. Și odată ce se întâmplă asta,
totul s-a terminat. Așa știm că este o soluție farmaceutică și o soluție finală. 

Bine,  pastore,  cum se face că ești  atât  de dogmatic  în privința  faptului că este un
vaccin COVID? Ei bine, aveți răbdare puțin și voi explica de ce. Înainte de a citi această bine
cunoscută și adesea citată profeție din Apocalipsa 13, vreau să fac un apel la abilitatea pe care
v-a dat-o Dumnezeu de vă gândi în profunzime cu mine, bine? Din nou, Dumnezeu v-a dat un
intelect grozav. Această profeție, bine cunoscută, indică în mod specific vaccinul COVID-19.
Acesta  va  fi  digital,  va  fi  programabil,  restricționând  și  urmărind  toate  tranzacțiile  și
călătoriile, după cum vom vedea în continuare. Dar mai întâi, iată ce spune Apocalipsa 13:16-
18 cu privire la imaginea fiarei, închinarea la fiară și semnul fiarei. Versetul 16 Apocalipsa 13
„Și [el] a (Cuvânt-cheie) a făcut [silit] pe toată lumea (În acest colț). A forțat pe toți (încercuit
cu vopsitul pe toată lumea), mici și mari, bogați și săraci, slobozi și robi, să primească un
semn pe mâna dreaptă sau pe frunte, şi nimeni să nu poată cumpăra sau vinde fără să aibă
semnul acesta adică numele fiarei, sau numărul numelui ei. Aici este înțelepciune. Cine are
pricepere să socotească numărul fiarei. Căci este un număr de om. Şi numărul ei este: şase
sute şaizeci şi şase.” 

Fiți atenți la această declarație absolut uimitoare a liderilor G20 din Bali, Indonezia,
miercuri, în urmă cu doar cinci zile. A fost o săptămână foarte interesantă pentru mine; de
obicei, încerc să încep actualizarea despre profeții în jurul, știți, luni seara, către marți, mai
mult  spre  marți.  Îmi  place  să  am  cel  puțin  prima  schiță  gata  până  miercuri.  Și  apoi,
bineînțeles,  suferă  numeroase  revizuiri  pe  parcursul  săptămânii,  chiar  și  până  duminică
dimineața devreme, ca astăzi. Așa că atunci când am început procesul, așa cum fac în fiecare
săptămână, nu puteam ști ce mă aștepta săptămâna aceasta. Marți: 12 săptămâni de testare
pentru  moneda  digitală,  programat  perfect  la  timp  pe  urmele  falimentului  bursei  de
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criptomonede  de  la  FTX.  Și  apoi  m-am gândit,  oh,  omule,  trebuie  să...  oh!!!  Știți,  deci,
înnebunesc aici, presupunând că nu sunt deja nebun. Asta se poate argumenta. Deci asta a fost
marți, și eu fac: „Oh, omule, sunt, desigur, peste tot. Asta e imens!!!” Așa că trec prin toate
cercetările mele și verific totul și încerc să mă educ și să înțeleg, și ce se întâmplă cu asta, și
cum se aplică și cum se leagă asta de profeția biblică, și ce înseamnă asta? Și cum pot să-i fac
pe oameni să se apropie de Isus cu asta? Îi vei speria de moarte, și așa îi vei face să vină la
Isus. Nu trebuie să fac asta. Aceste evenimente fac deja asta, cred, în locul nostru, dar... 

Deci, atunci asta era marți. Mă trezesc miercuri dimineața, mă trezesc, bine, îmi suflec
mânecile,  trebuie să termin proiectul, cel puțin prima schiță, schița brută. Și apoi asta apare.
Iar eu fac ceva de genul: Doamne, mă omori. Nu se poate! La care Domnul spune, nu că
vorbește în mod audibil, Ba se poate! Zic: Doamne, pe bune, Doamne, pentru că asta e exact...
E ca și cum Domnul ar spune: Știu. Vreau să zic, dar Doamne, exact despre asta este vorba!
Știu. Exact spre asta se îndreaptă! Știu, și tu la fel, apropo, acum pune-le cap la cap. Bine!
Ajută-mă,  Duhule  Sfânt,  să  adun  aceste  gânduri.  să  le  dau  un  sens,  să  le  unesc,  să  le
împachetez, să le prezint și apoi să le aplicăm, ceea ce vom face. Deci despre ce este vorba?
Ei bine. (Râde) Îmi pare rău că râd. Din nou, este un fel de râs nervos pentru că este destul de
serios. 

În  această  declarație  pe  care  au  semnat-o,  ei  afirmă  că  pașapoartele  vaccinale
certificate și verificate digital vor fi adoptate pentru a facilita toate călătoriile internaționale.
Mai mult, ei, cu o trăsătură de condei, ca să spunem așa, semnează această declarație care, de
fapt, va lega conspirația COVID de schimbările climatice și de criptomonede. La asta mă
refer, la care eu: „ Doamne... (Incapabil să articuleze cuvintele) Uau! Marți și miercuri: Într-
un interval de aproximativ 48 de ore. Haide. Vedeți ce văd eu? (Râde) Cred că... ceva nu
miroase  prea  bine  aici.  Oh,  chiar  a  doua zi?  O să legați  acum toate  astea  împreună?  Ce
scenariu! Ce scenariu satanic perfect sincronizat forțând, încercuind cu vopsea lumea în acest
colț profețit,  acest colț controlat,  și nu există nici o cale de ieșire în afară de răpire. Abia
aștept! Asta a fost marți/miercuri, Doamne, așa că... doar spuneam. În regulă. 

Ceea ce urmează sunt scurte extrase [sumarizate- n.tr.] din această Declarație G20.
Aceasta,  fără  îndoială,  este  o  dovadă  că  toate  acestea  sunt  în  tandem,  de  comun  acord,
conectându-se una cu cealaltă. Paragraful 22: „Recunoaștem că imunizarea extinsă împotriva
COVID-19 este un bun public global și vom avansa în efortul nostru de a asigura [accesul] la
vaccinuri eficiente și [...] la timp  [...] nu mai târziu de șase luni de la data cele de-a 12-a
[Decizii Ministeriale asupra Acordului TRIPS, membrii  OMC vor decide asupra extinderii
producției  și furnizării de diagnostice și terapii] ca răspuns la pandemia COVID-19.” 

Trebuie  remarcat  faptul  că  cea  de-a  12-a  Conferință  ministerială  a  Organizației
Mondiale a Comerțului, OMC, MC12, a avut loc între 12 și 17 iunie anul acesta la sediul
OMC din Geneva, Elveția. Așadar, declarația de miercuri se referă la acest lucru și, de fapt,
atașează la aceasta calendarul de șase luni. Ei bine, asta o plasează în 12, 13 decembrie, ceea
ce este în concordanță cu un ordin executiv al Casei Albe despre care am vorbit cu ceva timp
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în urmă, la începutul acestui an, de a emite CBDC, cel puțin de a face un studiu de fezabilitate
a acestuia - da, sigur - și data țintă, și a existat un calendar foarte specific în acel document
masiv, așa cum este și în cazul acesta, a pus-o exact în același timp. Trebuie, știți, să vă dați
seama și să calculați pentru a ajunge la asta. Dar o pune mai puțin decât... Ce? Cât e ceasul
acum? Vreau să spun, asta vine, nu? 

Bine, continuând să citez: „Rămânem angajați să (Acesta este un cuvânt interesant)
încorporăm (Încorporăm) (Serios?) o abordare multisectorială a Unei singure Sănătăți și să
îmbunătățim  (Ascultați  asta)  supravegherea  globală,  inclusiv  supravegherea  genomică”.
Acesta este ADN-ul tău! Acesta este genomul uman. Ei au cartografiat genomul uman pentru
că  vor  să  modifice  genomul  uman.  Și  nu  mă  mai  numiți  teoretician  al
conspirației/conspiraționist.  Asta e partea în care urma să țip, cred. 

Punctul 23: Situația se înrăutățește. „Recunoaștem importanța standardelor tehnice și a
metodelor  de  verificare  comune pentru  a  facilita  călătoriile  internaționale  fără  întreruperi,
interoperabilitatea  și  recunoașterea  soluțiilor  digitale,  inclusiv  a  dovezilor  de  vaccinare.
Susținem continuarea dialogului și a colaborării  la nivel internațional cu privire la crearea
unor rețele  digitale  globale  de încredere  în  domeniul  sănătății,  ca  parte  a  eforturilor  de a
valorifica succesul standardelor existente și al certificatelor digitale COVID-19.” 

De aceea cred din toată inima și sunt dogmatic că este vorba de acest vaccin, nu de
unul viitor, ci de acesta. Acesta. Am spus cumva „aceasta”? Bine, asta e conspirația COVID.
Punctul 24: Criptomonedă - ascultați asta. „Recunoaștem importanța transformării digitale.”
Ei  bine,  aceasta  este  o  alegere  interesantă  a  cuvintelor,  nu  reformă,  transformare,
transumanism,  transformare.  Este  vorba  de  a  transforma  complet  totul  pentru  a  spori
încrederea și încrederea în economia digitală. Oh, perfect, chiar aici. Cuvântul lui Dumnezeu
mi-a spus că veți face asta. De fapt, mă întreb, ați citit asta și ați spus că trebuie să începem cu
asta aici? Pentru că asta este, exact asta este. Bine, deci avem conspirația COVID care se
leagă acum de criptomonede. Hai să o conectăm la schimbările climatice, da? 

Punctul  42:  „Suntem  profund  îngrijorați  de  faptul  că  crizele  multidimensionale,
inclusiv pandemia COVID-19, ridică provocări semnificative în vederea realizării în timp util
a Agendei 2030 pentru dezvoltare durabilă. (Oh...) Vom da dovadă de spirit de conducere și
vom întreprinde acțiuni colective pentru a pune în aplicare Agenda 2030 (Agenda) pentru
dezvoltare durabilă și pentru a accelera (Cuvânt-cheie) realizarea ODD-urilor până în (Vreți
un calendar?) 2030." Agenda 2030, Dezvoltare durabilă. Obiectivele de dezvoltare durabilă,
ODD. Știți  ce sunt, nu? Sunt toate despre schimbările  climatice,  închinându-se creației  în
locul Creatorului. Romani 1, apropo. Acum, cum vor realiza și accelera ODD-urile până în
2030? Ei ne spun: „Prin revigorarea unui multilateralism mai incluziv și a unei reforme care
vizează punerea în aplicare a Agendei 2030.” Oh, acum totul începe să se adune. Acesta a fost
planul/agenda de la bun început. Aveam nevoie doar de acea „soluție finală”. Acesta este un
citat de la Bill Gates, apropo, în 2020, cu referire la acest așa-numit vaccin. El a spus „soluția
finală”, iar apoi gazda l-a oprit și a spus: „S-ar putea să vrei să folosești un alt termen”, știți, și
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tot râd, ha-ha-ha-ha. Nu, el a vorbit serios. A vrut să zică soluția finală. Aceasta este soluția
finală. Care este soluția finală? Depopularea și controlul ulterior al populații  lumii reduse,
exact așa cum descrie Apocalipsa împlinită în timpul necazului de 7 ani. Și din nou, vă rog -
asta este acum. Asta e acum. 

Sunt... bine, mă grăbesc, așa că hai să mergem mai departe, bine? Încă un punct în
această privință, și este atât de crucial ca noi toți să luăm în considerare acest lucru în ceea ce
privește conspirația COVID ca fiind soluția finală. Acum, din nou, voi face apel la intelectul
vostru dat de Dumnezeu. Și vreau să vă gândiți împreună mine la asta. Am să pun o întrebare.
Vreau să vă gândiți la asta. Nu ar fi logic ca vârsta celor care se află în spatele tuturor acestor
lucruri să se preteze la o urgență determinată de timp pentru a realiza toate acestea acum? Cu
alte cuvinte, acești conspiratori posedați de demoni și posibil transumani trebuie să își lase
„marca”,  un joc  de cuvinte  intenționat,  acum sau niciodată.  Ei  nu întineresc,  dacă  nu ați
observat. Deci, acești - o să le spun conspiratori. Știu că există și alte etichete și bine, dar eu îi
văd ca fiind conspiratori satanici, pentru că aceasta este inspirată de Satan, aceștia sunt agenții
lui Satan însuși, posedați de demoni pentru a face ordinele lui Satan prin acești agenți umani
sau chiar transumani. Și ei trebuie să facă asta acum. Este determinată de timp, nu doar viabilă
într-o anumită perioadă de timp, și trebuie să lovească cât fierul proverbial este cald. Aceasta
este  oportunitatea  și,  de fapt,  ne-au spus  că,  dacă vă gândiți,  atunci  când a  început  totul
conform  programului  lor,  perfect  la  timp.  Ei  chiar  ne-au  spus  că  aceasta  reprezintă  o
oportunitate rară. Această criză COVID reprezintă o oportunitate rară pe care altfel nu am fi
avut-o. Și provine dintr-o zicală pe care am atribuit-o mai multor persoane. Cred că sursa
originală este de fapt necunoscută. „Niciodată să nu lași o criză bună să se irosească.” Serios?
Asta e. N-o lăsa să se irosească. Voi ați creat criza, iar apoi controlați reacția și opoziția. După
cum a fost citat Vladimir Lenin, „Cea mai bună cale de a controla opoziția este să o conduci
tu însuți”. Genial. Malefic, dar genial; este genial de malefic. Și apoi, odată ce ai creat criza și
ai  controlat  opoziția,  reacția,  atunci  introduci  soluția  finală.  (Râsete  cu iz  malefic)  Efecte
adăugate; ați înțeles ideea. Sunteți de acord cu ceea ce tocmai am spus? Că acești conspiratorii
care trăiesc astăzi; trebuie să o facă acum. Ei nu vor spune, „hei, știi, hai să... am...” „am
realizat destul de mult aici.” Vreau să spun, într-adevăr, am avut o săptămână destul de bună.
Nu sunteți de acord, băieți? Vreau să spun, avem, știi, mai ales după COP 27, am prăbușit
FTX, am zguduit piața cripto, am introdus moneda digitală a băncii centralizate, iar apoi i-am
făcut pe băieții de acolo din Bali să semneze această declarație care aduce totul laolaltă cu
schimbările  climatice și  piața  de criptomonede și  acum așa-numitele  vaccinuri  COVID-19
pentru a verifica - nu veți putea face nimic dacă nu sunteți compatibil cu politicile cu COVID
și cu clima. 

Permiteți-mi să mai menționez un singur lucru în acest sens înainte de a ne întoarce la
cum am început. Când spun programabilă, moneda digitală poate fi oprită, restricționată cu un
simplu clic de mouse, ca să spunem așa. Deci te duci la magazin și nu mai este soldul pe care
îl ai. Este vorba de creditele pe care le ai. Acum nu mai există nici măcar moneda. Totul este
un scor. Și totul se referă la scorul tău de credit de carbon, la scorul tău de credit social. Și îți
          

Data versiunii: 08.12.2022              13/18



                          Actualizare despre profețiile biblice 20.11.2022
                    Constr  ânși în colțul profetic  

Pastor JD Farag

vor controla și chiar îți vor opri capacitatea de a cumpăra și de a vinde, lucru pe care l-au
făcut, apropo, când au început toată chestia asta.  Amintiți-vă când erați  restricționat la un
singur pachet de hârtie igienică la Costco, iar miliția ieșea la rampă dacă încercai să te strecori
cu două. Așa că am folosit un alt card și apoi am mers pe un alt culoar și am luat două, așa că
oricum....  Au  restricționat-o.  Au  restricționat  cantitatea.  Asta  a  fost  doar  un  test,  să  ne
condiționăm acum. Carantina, oh, asta e... bine, foarte repede. Doar... pot? Foarte repede. 

Joi  seara,  Ieremia  37-38,  foarte  fascinant.  Regele  Zedechia,  Iuda:  Sunt  ușurați
deoarece caldeenii,  babilonienii  care asediaseră orașul au plecat.  S-au dus să se ocupe de
egiptenii despre care Iuda credea că vor veni să-i salveze. Și așa au plecat și, dintr-o dată,
acum oamenii de acolo, din Iuda, din Ierusalim, puteau să se miște liber. Chiar și Ieremia a
încercat să plece, să meargă la Anatot pentru a vedea această proprietate pe care a cumpărat-o
în timp ce era în închisoare. Ajunge până la poartă și ei spun ceva de genul, știți: „dezertezi!”
iar apoi sfârșesc prin a-l arunca în închisoare. Dar izolarea a fost ridicată. Ordinul de a rămâne
acasă a fost ridicat. Caldeenii au plecat. Acum revenim la normalitate. Nu mai există restricții.
Nu mai există niciun ordin de închidere. Nu mai există ordine/comenzi. Adică, hei, putem
face ce vrem acum. Mulțumesc, Doamne! 

Nu așa de repede, Iuda. Ieremia are poziția deloc de invidiat de a profeți „nu vă simțiți
prea confortabil cu restricțiile ridicate”. Și, apropo, aș îndrăzni să spun că încă trebuie să fii
injectat pentru a intra în Statele Unite ale Americii. Știți asta, nu-i așa? Știați asta? Da, știți.
Dacă nu ești cetățean american și vrei să călătorești în SUA, trebuie să faci dovada vaccinării
cu COVID-19. Bine. Deci pot programa [scorul], iar tu intri în magazin și nu ai un punctaj
suficient de bun sau suficient de mare pentru că ai mâncat friptură săptămâna trecută și ți-au
debitat punctajul. Ți-au redus punctajul în mod corespunzător. Și încerci să cumperi o altă
friptură, pentru că ultima a fost foarte bună, dar ți se spune că a fost refuzată, pentru că nu ai
un scor suficient de mare. Îl pot opri așa. Ei îl controlează, centralizat, controlat.

 Ei  bine,  acest  lucru mă aduce în  cerc la  modul  în care  am început  cu privire  la
punerea în practică a cuvântului profetic al lui Dumnezeu prin aplicarea lui. Ne-am uitat la
multe  informații,  dar  aplicarea  tuturor  acestor  informații  este  fundamentul  solid  al  vieții
noastre. Așadar, care este aplicația? Cum punem asta în practică? Răspuns: Vreau să încep cu
2 Petru capitolul 3:11. „Deci, fiindcă toate aceste lucruri au să se strice,  ce fel de oameni ar
trebui să fiţi voi, printr-o purtare sfântă şi evlavioasă”.  Aici am nevoie ca voi să fiți  doar
milostivi cu mine și să aveți răbdare cu mine. 

Petru descrie un scenariu în care este o concluzie anticipată, presupoziția este că este
doar o chestiune de timp până când totul va fi distrus. Economia globală va fi distrusă. Modul
nostru de viață va fi distrus. Și astfel, având în vedere acest lucru, întrebarea este ce fel de
oameni ar trebui să fiți? Răspuns: Ar trebui să trăiți o viață sfântă și evlavioasă. Am să... am
scris-o în această dimineață, de fapt, și cred că aș fi mai în siguranță dacă nu aș încerca să mă
îndepărtez prea mult de ce am scris.  
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Permiteți-mi să vă citesc notițele mele aici. Nu este momentul să ne jucăm pe terenul
de joacă. Suntem în război, luptând lupta cea bună  a credinței pe câmpul de luptă. Ne luptăm
pentru viețile noastre și pentru viețile veșnice ale oamenilor. Nu este momentul să - acea lume
nu mai există. Totul va fi distrus. Care este răspunsul tău? Încă îți trăiești viața ca și cum ar fi
2018 sau chiar 2019? Acea lume nu mai există. Trăiești într-o alternativă. Fac exact ceea ce
am spus că nu voi face. Suntem în război. Acesta este un război spiritual. 

Romani 13, începând cu versetul 11. „Şi aceasta cu atât mai mult, cu cât ştiţi în ce
împrejurări ne aflăm: este ceasul să vă treziţi în sfârşit din somn, căci acum mântuirea  este
mai aproape de noi decât atunci când am crezut. Noaptea aproape a trecut, se apropie ziua. Să
ne dezbrăcăm dar de faptele  întunericului  şi  să ne îmbrăcăm cu armele  luminii.  Să trăim
frumos, ca în timpul zilei,  nu în chefuri şi în beţii;  nu în curvii şi în fapte de ruşine;  nu în
certuri  şi  în  pizmă,  ci  îmbrăcaţi-vă  în  Domnul  Isus  Hristos   şi  nu  purtaţi  grijă  de  firea
pământească, pentru ca să-i treziţi poftele. Tradus: „Puneți deoparte jucăriile; timpul de joacă
s-a terminat.” „Suntem în timp de război. Acesta este timp de război.” „Nu e momentul să ne
jucăm.” „Este timpul să ne ocupăm serios de lucrurile lui Dumnezeu.” „Puneți toate lucrurile
deoparte.” 

Iată care este concluzia. Veniți la Isus și/sau întoarceți-vă la Isus cât de repede puteți,
cât de aproape puteți, cât mai este timp, puțin timp, dar mai este timp. Acesta este motivul
pentru care facem Actualizările. Acesta este motivul pentru care încheiem cu Evanghelia și
ABC-ul mântuirii. Ce este Evanghelia? 1 Corinteni capitolul 15, primele patru versete, foarte
simplu. Este vorba de faptul că Isus a venit, a murit, a fost îngropat, a înviat a treia zi și, așa
cum le  scrie  Pavel  tesalonicenilor,  se  va întoarce într-o zi.  Aceasta  este  vestea  cea bună,
Evanghelia. Ce este ABC-ul? Doar un mod simplu, o explicație copilărească a mântuirii. 

A este de la admite sau recunoaște că ai păcătuit. Și acea recunoaștere a faptului că
ești  un  păcătos  te  va  conduce  la  Mântuitor.  Romani  3:10  spune:  "Nu  este  nici  un  om
neprihănit, niciunul măcar.” Iar Romani 3:23 explică de ce. Pentru că „toți au păcătuit și sunt
lipsiți de slava lui Dumnezeu”. Cu toții am încălcat legea Sa. Cu toții suntem călcători de lege.
Și asta ar trebui să ne împingă spre Cel care a împlinit legea în locul nostru. Deci, care este
pedeapsa pentru încălcarea legii și a fărădelegii? Ei bine, „plata păcatului este moartea”. Este
pedeapsa cu moartea. Asta e vestea proastă. Care e vestea bună? Romani 6:23: „Fiindcă plata
păcatului este moartea, dar (vestea bună) darul fără plată al lui Dumnezeu este viața veșnică în
Isus Hristos, Domnul nostru.” Acesta este A; iată B-ul, foarte simplu, este foarte central. Vine
de la a crede în inima ta că Isus Hristos este Domnul. Romani 10:9-10 spune: „dacă crezi în
inima ta că Dumnezeu  L-a înviat din morţi, vei fi mântuit.” Iar C, în sfârșit, vine de la a
chema numelui Domnului, sau cum spune și Romani 10:9-10: „Dacă mărturisești,  deci, cu
gura ta pe Isus ca Domn și dacă crezi în inima ta că Dumnezeu L-a înviat din morți, vei fi
mântuit”. Și, în sfârșit, Romani 10:13 spune: „Fiindcă oricine va chema Numele Domnului va
fi mântuit. Este atât de simplu. E simplu ca pentru copii. 
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Ei bine, mărturia „Dar Dumnezeu” de astăzi vine de la Gabriela Harman, care scrie:
„Dragă pastore JD, eu și surorile mele urmărim actualizările despre profeții și suntem atât de
recunoscătoare lui Dumnezeu pentru dvs. și pentru slujirea dvs. credincioasă. Este greu să
găsești în aceste ultime zile un pastor care să aibă cu adevărat o inimă pentru Isus și să nu fie
interesat de această lume stricată și căzută. (Și eu nu sunt) Am vrut să vă scriem pentru a vă
anunța despre un incident care ni s-a întâmplat acum câteva săptămâni, care se leagă de multe
dintre  actualizările  dumneavoastră.  Locuim în Essex,  Anglia,  și  recent  am mers  în  orașul
Cambridge pentru o masă de sărbătoare, deoarece era ziua de naștere a uneia dintre surorile
noastre. Am avut o masă minunată împreună, lăudându-L pe Dumnezeu și lăsând scrisori
ABC și despre răpire, și cum să te naști din nou din loc în loc, atât în restaurant, cât și în zona
locală  din  jurul  restaurantului,  reușind chiar  să  vorbim cu câteva  persoane despre Isus  și
despre revenirea Sa iminentă. Simțeam că Domnul ne binecuvânta cu adevărat și eram pline
de laudele Sale. În timp ce ne plimbam prin locul din apropierea restaurantului, una dintre
surorile mele a strigat: „O, vai de mine!”. 

Ne-am uitat toate să vedem ce văzuse ea, iar vizavi de noi era o clădire mare, foarte
modernă, cu o statuie impunătoare, uriașă, în exterior, a ceea ce părea a fi un gigant cu o
pălărie mare, cu un con încolăcit, Nimrod, puternicul vânător, care ținea un elefant ridicat cu
capul în jos de trompă.  Clădirea avea deasupra ei  cuvintele  AstraZeneca cu litere  mari și
îngroșate.  Fiind  curioase  și  dorind  să  lăsăm ABC-urile  și  scrisorile  în  afara  clădirii,  am
traversat strada și ne-am apropiat de ea, reușind să lăsăm evanghelia pentru oricine s-ar fi
așezat  pe  una dintre  băncile  din fața  clădirii.  Observând camerele  de  luat  vederi  care  ne
urmăreau, ne-am deplasat mai departe pe drum. Următoarea clădire era o agenție imobiliară,
apoi, după aceea, ne-am oprit trăsnite de o altă clădire, care părea un birou modern, cu ferestre
de sticlă impunătoare, dezvăluind un hol mare de recepție care conținea câteva statui mari de
bronz. În exteriorul acestei clădiri se aflau patru creaturi dansatoare înălțate, cu corpuri umane
și  fețe  asemănătoare  unor  ciocuri  de  pasăre,  pe  care  le-am recunoscut  ca  fiind  idolatrie
păgână. În interiorul holului se aflau mai multe statui de idolatrie păgână. Dar cea care ne-a
dat  fiori  pe șira  spinării  a  fost  o statuie  impunătoare,  uriașă,  chiar  în  mijlocul  holului  de
recepție  (îmi  place  cum vorbesc  englezii,  da,  tronc,  chiar  în  mijloc)  a  unui  taur  cu  gura
deschisă - cultul lui Baal. În timp ce ne plimbam în jurul acestei clădiri, erau atât de multe
statui reprezentând simbolismul păgân satanic. Existau chiar și statui demonice în partea de
sus a clădirii care ne priveau de sus. Nu ne venea să credem ce vedeam. 

Am simțit o prezență foarte neliniștitoare și ne-am adunat, ținându-ne de mâini și ne-
am rugat la Dumnezeul cel Preaînalt în numele lui Isus pentru protecție. Fiind curioși să aflăm
pe cine reprezenta această  clădire,  am cercetat-o pe loc și  nu am avut nicio surpriză.  Era
sediul principal al companiei AstraZeneca menționată mai sus. După ce am văzut simbolistica
lor, nu am avut nicio îndoială cu cine au alianțe.” (Apropo, în paranteză fie spus, dați-mi voie
să  spun  sediul  Pfizer  din  New  York,  tot  satanic,  oricum,  totul  este  demonic,  toate
simbolismele sunt demonice) (Continuă) „Am observat că o mașină de poliție s-a apropiat și a
încetinit privindu-ne (Uh-oh), așa că am decis să mergem mai departe și ne-am îndreptat spre
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mașina noastră pentru a merge acasă. Am simțit că Dumnezeu ne-a condus acolo pentru a
vedea asta, dar toate aveam sentimentul că s-ar putea întâmpla ceva. 

Ne-a luat 5 minute să ne întoarcem la locul unde am parcat mașina și să începem
drumul spre casă, părăsind Cambridge. Sora noastră, care conducea, a devenit dezorientată.
Ea condusese acest  traseu de mai multe ori înainte și a luat o curbă greșită pe drum. Era
întuneric și sunt multe sensuri giratorii în Cambridge, așa că ne-a cerut ajutorul. Chiar în timp
ce făceam acest lucru, ea a ajuns la un alt sens giratoriu și, deși intenționa să vireze la dreapta,
dintr-un motiv necunoscut de ea, a indicat semnal stânga. Și chiar în timp ce făcea acest lucru,
o altă mașină a apărut de nicăieri cu viteză mare, cu aproximativ 100 de kilometri pe oră, și s-
a izbit în partea din față a șoferului mașinii noastre. Celălalt vehicul a ricoșat după ce ne-a
lovit pe noi și s-a învârtit de două ori pe carosabill în fața noastră, înainte de a ieși de pe șosea
tot cu viteză mare și  s-a izbit  de mai  mulți  copaci  înainte  de a rămâne blocat.  Am auzit
izbitura  de mașina noastră,  „dar  Dumnezeu!”,  trupurile  noastre  abia  dacă  s-au mișcat,  iar
mașina noastră nu s-a mișcat de pe banda sa nici măcar un centimetru, ci s-a oprit în siguranță.
Sora noastră,  care  conducea,  a  spus că nu-și  amintește  să fi  oprit  mașina.  Era ca și  cum
vehiculul nostru avea o bulă în jurul său și că am fost protejate în mod supranatural. (Asta
pentru că așa a fost) Am ieșit toate din mașină în siguranță, fără nici măcar o zgârietură. Alte
vehicule care au văzut acțiunea s-au oprit și nu le venea să creadă că nu ne-am rotit și nu am
pierdut controlul mașinii din cauza impactului loviturii de mare viteză pe care o primisem.

 Nu trecuseră mai mult de 15 minute de când ne aflam în fața birourilor AstraZeneca.
Dar Dumnezeu; nu avem nicio îndoială că Dumnezeu își trimisese îngerii (Psalmul 91) să ne
protejeze,  deoarece  nu exista  nicio altă  explicație  pentru  faptul  că  vehiculul  nostru nu se
mișcase nici  măcar  un centimetru  de la  impact.  Și  eram toate  în  siguranță.  Nici  măcar  o
zgârietură. Partea din față a șoferului fusese lovită și îndoită. Dacă impactul ar fi fost cu câțiva
milimetri mai aproape de ușa șoferului, ar fi fost o altă poveste, iar dacă sora noastră ar fi virat
la dreapta, așa cum intenționa, am fi avut parte de un dezastru total, deoarece vehiculul care
venea din sens opus ne-ar fi luat din plin, complet. 

Când a sosit  poliția,  am descoperit  că șoferul celuilalt  vehicul  depășise de trei  ori
limita de alcoolemie la volan. Mulțumim Domnului pentru mila Sa, deoarece șoferul era bine.
În timp ce era dus să își petreacă noaptea în închisoare, i-am dat polițistului ABC-ul ca să i-l
dea. (Oh, le iubesc pe aceste fete) Diavolul a încercat să se folosească de el ca să ne facă rău,
dar Dumnezeu! Am vrut să vă spunem ce ni s-a întâmplat și că aveți perfectă dreptate și că
aceste companii sunt în legătură cu agenda diavolului și nu o ascund. Poate că Dumnezeu a
vrut ca noi să vedem acest lucru pentru ca dvs. să spuneți tuturor. Într-o notă mai ușoară, ne
întâlnim ca biserică de casă o dată pe săptămână pentru studiu biblic și, de asemenea, urmărim
actualizările dumneavoastră despre profeții în fiecare duminică. Iată o fotografie care ne arată
împreună purtând tricourile noastre „Dar Dumnezeu”. (Da) (Aplauze) (Cât de grozav e asta?)
Una dintre surori le făcuse pentru grup. Sper că vă plac. (Mie îmi plac foarte mult) Vă rog să
continuați să dați adevărul și să fiți credincioși Domnului nostru Isus Hristos și Cuvântului
Său (nu am permisiunea să mă opresc) deoarece El este cu adevărat cu noi și pentru noi și
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vine într-o zi  foarte,  foarte  curând. Multă  dragoste! Surorile voastre în Hristos, Gabriella,
Michelle, Sarah și Lamia. Slăvit să fie Domnul! 

Kapono, vino sus. Vă rog să vă ridicați în picioare.  Mulțumesc mult pentru răbdare.
Știu  că  astăzi  a  fost  destul  de  mult,  dar  omule,  ce  săptămână!  Și  mă  rog  din  nou,  prin
intermediul aplicării, al punerii în practică a cuvintelor lui Hristos, să ne zidim viața noastră
pe temelia ca stânca de trainică a lui Hristos, să luăm lucrurile pe care le-am văzut astăzi aici
și să permitem Duhului Sfânt să aibă acces neîngrădit în inimile noastre pentru a începe acest
proces.  Și  este  un  proces  în  care  începem  să  privim  totul  în  viața  noastră  prin  prisma
apropierii răpirii Bisericii. Pentru că acest lucru ar trebui să schimbe complexitatea a tot ceea
ce facem. Toate investițiile pe care le facem, tot timpul pe care ni-l alocăm, totul ar trebui să
fie canalizat prin această lentilă și privit prin această lentilă. Mă rog să luăm acest lucru la
inimă  și să luăm aminte la cuvântul lui Dumnezeu. 

Tată din ceruri, mă rog ca noi să ne numărăm printre cei despre care se spune că sunt
făptuitori,  nu doar  ascultători  ai  cuvântului  Tău profetic,  cuvântul  și  mai  tare  al  profeției
biblice. Doamne, acesta este scopul, nu-i așa? Pentru a ne arăta din timp cum va arăta lumea
la  sfârșitul  timpului,  astfel  încât  să  fim  pregătiți  și  statornici  pentru  când  va  suna  acea
trâmbiță, și nu doar pentru noi, ci să creeze în noi o asemenea urgență de a aduce cât mai
mulți oameni la Tine, Isus, cât mai este timp, pentru că acesta este singurul lucru care va
conta în final. Nimic din toate acestea nu contează deloc în lumina veșniciei. Singurul lucru
care contează ești Tu, Isus. Așa că Îți mulțumesc, Isus. Îți mulțumim că da, este incitant, poate
un pic înspăimântător, dar într-un mod sfințit. Dar Îți mulțumim, Doamne, că ne spui cum va
arăta lumea, pentru că așa este acum, exact cum ai spus că va fi.  Și astfel privim în sus,
Doamne, și ne ridicăm capetele pentru că știm cu certitudine că acea trâmbiță va suna și Tu
vei veni și ne vei scoate din acel colț profetic în care lumea este încolțită chiar acum. Îți
mulțumim pentru asta, Isus. Te iubim atât de mult. În numele lui Isus. Amin.

- 

          

Data versiunii: 08.12.2022              18/18


